



**Svenska Schäferhundklubben, CS möte**

**Plats: Fars Hatt, Kungälv**

**Datum: 2019-04-27**

**Närvarande:** Stefan Dahlgren, ordförande  
Gerd Möllers, vice ordförande  
Ann Movitz, kassör  
Maria Enryd, suppleant  
Lars-Göran Larsson, suppleant  
Magret Selander, kansli

**Förhinder:** Mats Falkeman, sekreterare, Gunnar Furvik, ledamot

**§ 50 Mötets öppnande**

Stefan hälsade de närvarande välkomna och öppnade därmed mötet.

**§ 51 Närvarokontroll**

Samtliga utom Mats Falkeman, Gunnar Furvik närvarande.

Maria valdes till sekreterare och går in som ordinarie ledamot. Även Lars-Göran går in som ordinarie ledamot.

**§ 52 Förslag till dagordning**

Dagordningen godkändes

**§ 53 Val av protokolljusterare**

**Valdes** Gerd Möllers.

**§ 54 Föregående protokoll**

Genomgicks och lades till handlingarna.

**§ 55 Inkomna skrivelser**

7 Ny utst domare Charlotta Melin, Klar

8 PRV, pågående

8b RAS.. Se § 58.

8c Utökn SV domare. A Eriksson. Klar

14 Förtjänsttecken,faller personen ifråga ej medlem.

15 Icke valphänvisning. Klar

16 SKK/AK 1 2019, protokollsutdrag. Klar

17 PRV, påminnelse, se 8b

18 Regelremiss, regelrevidering. Till Bruksp kom.

19 Budget SSM IGP. Klar

20 Se INK 18.

21 Se INK 16

22 Dispens ang Ed fel, fråga för avelsk.

23 Schäfervisan. Klar

24 Sd Övre Norrlands hemsida. Klar

25 UGE. Tillfråga avelsk.

26 Inbjudan föreningskunskap. Utb kom. Ta fram förutsättningar t alla Sd/Sk att genomföra utbildning. I samarbete m SBK/Studiefremjandet. Gerd/ Stefan tar fram tidsplan och sanktioner till 22 maj.



27 Sd Dalarnas ekonomiska behållning. Klart. Kassören ombokar i bokföringen.  
28 Nytt Sk i Sd Västra. Avslag med hänvisning till arbetsgruppens förslag som är taget som inriktning att stärka distrikt & lokalklubbar där distrikten skall ha en mer framträdande roll. Punkten är omedelbart justerad.

-----  
Gerd Möllers

-----  
Stefan Dahlgren

29 Skrivelse Sd Skåne/Blekinge. Tel möte 8 maj kl 20:00.  
30 Skrivelse Sd Sörmland, ang Hemsidor. Kansliet svarar  
31 Inbjudan HD utredn. Mats Höglund och Lars-Göran Larsson deltar.  
32 Ansökan ny Sk i Gävleborg/ Dalarna. Återsänds till Cecilia Hjert för vb till distriktet för gk.  
33 Ansökan om spec utst. Sk Warberg. Skickas till utst kom.  
34 Inbjudan Extr domarkonferens. Mats Höglund avelsk.tillfrågas  
35 Inkommande frågor ang utst.  
36 Utökning av rasregister Mats Jonsson. Godkändes

#### § 56 Utgående skrivelser

Gällande pris bästa uppfödare inkl pristilldelning. Beslutades att detta pris tas bort med omedelbar verkan.

#### § 57 Bordlagda ärenden

Vice kassör: Pernilla Utter är tillfrågad och har tackat ja.  
CS beslutade att utse Pernilla Utter till vice Kassör.

Bruksprovskomiteén sammankallande. 16/3-2019 fattades beslut per capsulum att avtacka Jan Nilsson samt att utse Mikael Lagnevik till ny sammankallande.

#### § 58 RAS

Senast 2005 är det senaste RAS dokumentet godkänt. Stefan pratar med avelskomiteén om det dokument som finns samt de förändringsförslag som SBK skickat CS.

#### § 59 SSM utställning Vårgårda

Vi har inte avtalet påskrivet än, troligen ligger det nere i Vårgårda. Daniel Strandberg har sagt att han kan vara behjälplig men inte hålla i domare mm.

- a) **SSM IGP 9-11 aug, Hofors.** Domarändring i avd (A) förslag Carina Jönsson. CS beslutade att godkänna domarändringen.
- b) **SSM Bruks 8-9 juni.** Det rullar på.

CS behöver en bättre bild av hur läget ser ut med samtliga SSM under året. Förslagsvis genom telefonmöte med AU.



## § 60 Rapporter

- a) **Ordförande:** Inbjuden i den grå gruppen i SBK. Kongress SBK snart.
- b) **Vice ordförande:** Inget att rapportera.
- c) **Sekreterare:** Inte närvarande
- d) **Kassör:** Läget är lite bättre i år vid denna tid i jämförelse med föregående år.
- e) **Ledamot/ Sd kom.:** Inte närvarande
- f) **Suppleanter:** Inget att rapportera
- g) **Kansli:** Det rullar på.
- h) **Hemsida:** Jeanettes handlingsplan går igenom.
- i) **Distriktsgränser:** Remissförslaget skickas ut till Sd/Sk, hemsida och facebook, svar senast 19-09-30 till kansliet som sammanställer svaren till arbetsgruppen.  
Redovisning av svaren på organisationskonferensen i oktober för vidare beslut i CS.

## § 61 Kommitteér samtliga inkomna uppgifter

Vi går igenom inkommet material. Finns en hel del frågetecken.

**Dag 2, 19 04 28.**

**CS deltar med samma personer som den 27/4.**

**Kommitteér:** Robert Jönsson (utb), Gunilla Sjögren (PR/Info), Jeanette Edsjö (hemsidan), Mats Höglund (avel), Reino Oskarsson (mental), Mikael Lagnevik (bruksprov)

**Ej närvarande:** Lena Sönnerqvist (utst), Daniel Strandberg (redaktion)

## § 62 Utbildning:

Göran Wessman (sk), Robert Jönsson, Jörgen Lindkvist, Thomas Fröding.

Utbildningsfilter mellan kommitteér och CS. Vill anordna en konferens för samtliga ledamöter i kommitteérna. Återkommer med förslag i detta avseende.

## § 63 Utställning:

Lena Sönnerqvist (sk), Laila Sundin, Margaretha Eliasson, Peter Schorling, Dennis Möllergren.

Ingen på plats från kommitteén.

## § 64 PR/Info:

Gunilla Sjögren (sk), Linda Nyberg.

Uppfödarkit, vad skall denna innehålla? Samarbete med bl a avel/hälsa för en "goda råd" lista och uppmaning att HD/Ed röntga samt mentalprova sina hundar samt info om klubbens lokala verksamhet.

## § 65 Redaktion:

Daniel Strandberg sk), Jeanette Edsjö, , Christoffer Frances, Urban Pettersson Foto- URMA.

Hemsida o Facebook: Jeanette Edsjö. Det finns massor med Facebooksidor som är hur gamla som helst. Enligt Jeanettes förslag ska klubben endast ha två FB-sidor, dels en för klubben centralt, dels en kopplad till Svensk Schäfertidning.



Alla kommitteer får i uppdrag att söka och stänga ned de inaktuella sidorna. Skicka infon till [jeanette@eventmagasinet.se](mailto:jeanette@eventmagasinet.se).

Jeanette lägger upp en ny mall på Schäferhundklubbens hemsida under [schäferhundklubben.com](http://schäferhundklubben.com).

**§ 66 Mental:**

Reino Oskarsson (sk), Lars Persson, Maria Enryd  
Bra tankar. Budgeten behöver specificeras mer.

**§ 67 Avel:**

Mats Höglund (sk), Rickard Barkerud, Marcella Nilsson, adj Erik Wilsson.  
Behöver utöka med fler ledamöter i kommitteén.

**§ 68 Bruks:**

Mikael Lagnevik (sk), Monica Holmgren, Christer Häggström, Jessica Marklund, Tina Fridh.  
Enligt kommittén är det viktigt att klubben har en egen domar/figurantkonferens för att kunna bevaka rasspecifika synpunkter, kostnaden för detta måste ses över.

**§ 69 Övriga frågor:**

**§ 70 Nästa möte:** Telefonmöte 12 juni 2019.

Telmöte med Utställnings- och Redaktionskommitteérna den 2 maj. (AU)

**§ 71 Avslutning:** Stefan tackar de närvarande för två bra dagar och avslutar mötet.

Maria Enryd  
Sekreterare

Stefan Dahlgren  
Ordförande

Gerd Möllers  
Justerare